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Κρίσεων

ΘΕΜΑ: «Κατολισθήσεις στον οικισμό Αγίας Μαρίνας, του Δήμου Λίμνης Πλαστήρα
Καρδίτσας»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με πληροφορίες κατοίκων του Δήμου Λίμνης Πλαστήρα και σύμφωνα με τοπικά
δημοσιεύματα του διαδικτύου, της 29ης/30ης Δεκεμβρίου 2020, κατολισθήσεις σημειώθηκαν
στον οικισμό Αγίας Μαρίνας, στον Δήμο Λίμνης Πλαστήρα, στην Καρδίτσα. Η Δημοτική Αρχή
του  Δήμου  καλεί  να  κηρυχθεί  ο  οικισμός  της  Αγίας  Μαρίνας,  της  κοινότητας  Καρίτσας
Δολόπων, του Δήμου Λίμνης Πλαστήρα Π.Ε. Καρδίτσας σε κατάσταση εκτάκτου ανάγκης και
να αποσταλεί κλιμάκιο ειδικών από το «ΙΓΜΕ» για να εκτιμήσουν την εξέλιξη του φαινόμενου,
αλλά και να υποδείξουν τα αναγκαία μέτρα για την ασφάλεια των κατοίκων και του οικισμού
γενικότερα.  Επιβεβαιώνονται  οι  φόβοι  ότι,  το  διαταραγμένο  από  τον  «ΙΑΝΟ»  γεωλογικό
υπόβαθρο των Αγράφων θα δίνει όλο και νέες σχετικές κατολισθήσεις. Έτσι, μετά τις νέες
καταπτώσεις  της  Πεζούλας  από  την  πρόσφατη  νεροποντή,  έρχεται  να  προστεθεί  και  η
σοβαρή  καθίζηση,  που  είναι  σε  εξέλιξη  στον  οικισμό  της  Αγίας  Μαρίνας,  ως  άνω.  Ήδη
διαπιστώθηκε ότι,  τρεις  κατοικίες και  το μοναδικό κατάστημα του οικισμού έχουν υποστεί
σημαντικές ζημίες.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε άμεσα να επιληφθείτε της εκτάκτου κατάστασης που βιώνει ο ανωτέρω οικισμός
και να προβείτε στις δέουσες ενέργειες, προκειμένου να παρακολουθηθεί το φαινόμενο της
καθίζησης, το επόμενο χρονικό διάστημα, στην ευρύτερη περιοχή του ως άνω οικισμού, να
παρασχεθεί ό,τι είναι αναγκαίο στους πληγέντες κατοίκους, καθώς και να υλοποιηθούν τα
αιτήματα  της  Δημοτικής  Αρχής  του  Δήμου  Λίμνης  Πλαστήρα,  τα  οποία  σχετίζονται  με
επιμέρους προβλήματα, που απορρέουν από το άνω αναφερόμενο φαινόμενο;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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